



For immediate release:

24 January 2019

Prosperity Feasts at NagaWorld!

Phnom Penh, Cambodia, 24 January 2019 – Usher in good fortune and wealth this Chinese New Year at NagaWorld! Together with your loved ones, feast your way to prosperity with an auspicious selection of festive menus and handcrafted goodies from now till 19 February, in celebration of welcoming the Year of the Pig.

NagaWorld's award-winning Chinese restaurants Fortune Palace and Hall of Golden Chimes are presenting a splendid array of delicious *Yee Sang*, a quintessential Southeast Asian delicacy believed to bestow abundance and prosperity upon its diners throughout the coming year. Select your favourite fresh seafood toppings including Norwegian salmon, deluxe Pacific clams, South African abalone or Australian lobster, available in either small or large portions for dine-in or takeaway.

For the ultimate feast, executive chefs at both Chinese restaurants have created exquisite Chinese New Year menus, priced from \$238 for 4 persons up to \$488 for groups of 10. Indulge in delectable dishes such as *double-boiled fish maw soup with sea whelks and chicken*, *braised baby abalone with corn-fed chicken*, *Fortune Imperial Peking duck*, *stir-fried prawns with mushrooms*, *lily bulbs and shrimp paste* and many more.

Try out the tantalising creations such as *Poon Choi*, a Chinese treasure pot overflowing with superior seafood, meats and vegetables at Hall of Golden Chimes, *longevity noodles with shredded chicken* at Golden Bowl, *braised pork leg with dried oysters* at Chopstick, and *stir-fried prawns with parmesan cheese* at Fortune Palace. In addition, the award-winning 2Pangea offers an incredible international buffet dinner daily from 5:30pm, with every 2nd diner to pay just \$8.

Take this opportunity to gift your family and friends with freshly-baked Chinese New Year goodies such as *peanut kapit* or *coconut cookies* from Lobby Lounge or Food Pavilion. Purchase an ornate gift box of traditional rice cakes featuring popular classic flavours including original brown sugar, honey, pandan and white radish that signifies greater prosperity for only \$22.

An adorable Lucky Pig plush toy can be yours to take home, while stocks last, when you spend \$68 or more in a single receipt at any restaurants at NagaWorld, purchase \$50 worth of Golden Passage Destinations tours, book a spa package from \$98 or purchase a Gold or Silver Hotel Top Up Package.

Celebrate the festivities with a free Chinese New Year Highlight Show from 10pm daily at NagaWorld Lobby Stage. Be greeted by the God of Fortune and lucky mascots during their parade around the complex daily from 6pm. Do take some nice photos with our dazzling festive decorations including bright red lanterns and sculptures of golden pigs while visiting NagaWorld. Join us at 11am on 7 February to witness a vibrant lion dance performance on high stilts at NagaWorld's main entrance to welcome an abundance of good fortune and wealth for 2019 and beyond. Gong Xi Fa Cai!



About NagaWorld

With the latest expansion, NagaWorld now consists of 1,658 suites and deluxe rooms, over 20 food and beverage outlets and clubs, 2 all-suite luxury spas, the state-of-the-art 2,000-seater NABA Theatre at Naga2, Cambodia's first underground shopping gallery operated by China Duty Free Group, extensive entertainment services and premium meeting spaces.

For media enquiries or photos, please contact:

<p>Ms. Melanie Loong Senior Marketing Communications Manager Tel: (+855) 10 737 684 Email: melanieloong@nagaworld.com</p>	<p>Ms. Phouk Solinda Brand Executive, Marketing Communications Tel: (+855) 15 61 88 86 Email: phouksolinda@nagaworld.com</p>
---	--



សម្រាប់ចុះផ្សាយបន្ទាន់

២៤ មករា ២០១៩

ណាហ្គាវើលដ៍ ផ្តល់ជូននូវមុខម្ហូបសំណាង និងកម្មវិធីអប្សរាផ្តល់សម្បូរមែប!

រាជធានីភ្នំពេញ ថ្ងៃទី២៤ ខែមករា ឆ្នាំ២០១៩ ៖ ទទួលយកនូវមហាសំណាងពេញមួយឆ្នាំក្នុងឱកាសបុណ្យចូលឆ្នាំចិននៅណាហ្គាវើលដ៍! ជាមួយក្រុមគ្រួសារជាទីស្រឡាញ់ ដៃគូពាណិជ្ជកម្ម និងមិត្តភក្តិរបស់អ្នក លោកអ្នកអាចមកជួបជុំគ្នា និងពិសាម្ហូបមហាសម្បត្តិ និងបង្ហែមឈ្ងុយឆ្ងាញ់ជាច្រើនជម្រើសនៅណាហ្គាវើលដ៍ ពីតឡូរនេះរហូតដល់ថ្ងៃទី១៩ កុម្ភៈ ដើម្បីស្វាគមន៍ឆ្នាំកុរ។

ភោជនីយដ្ឋានប្រណីតចិនឈ្នះពានរង្វាន់លំដាប់ពិភពលោករបស់ណាហ្គាវើលដ៍ Fortune Palace និង Hall of Golden Chimes មានបម្រើនូវម្ហូប “អ៊ីសាង” ពិសេសដែលពេញនិយមប្រចាំតំបន់អាស៊ីភាគអាគ្នេយ៍ និងត្រូវបានគេជឿថានឹងផ្តល់នូវលាភសំណាងដល់អ្នកពិសាពេញមួយឆ្នាំ។ អ្នកអាចជ្រើសរើសគ្រឿងផ្សំបន្ថែមជាច្រើន ដូចជាត្រីសាលម៉ុនណាំរវ៉េ លៀសមហាសមុទ្រប៉ាស៊ីហ្វិក ប៉ារហ្វីអាហ្វិកខាងត្បូង ឬបង្កងអូស្ត្រាលីជាលក្ខណៈចានតូច ឬចានធំ និងអាចពិសានៅក្នុងភោជនីយដ្ឋាន ឬខ្ជប់យកទៅគេហដ្ឋានក៏បាន។

ភោជនីយដ្ឋានប្រណីតចិនទាំងពីរ ក៏មានផ្តល់ជូននូវម្ហូបបុណ្យចូលឆ្នាំចិនពិសេសផ្សេងទៀតផងដែរ តម្លៃចាប់ពី ២៣៨ ដុល្លារសម្រាប់ ៤ នាក់ ឬ ៤៨៨ ដុល្លារសម្រាប់ ១០ នាក់ ដូចជាស៊ុបក្រពះ ត្រីជាមួយខ្យងសមុទ្រ និងសាច់មាន់ ប៉ារហ្វីខជាមួយមាន់ស្រែ ទាប៉េកាំង បង្ហាតាជាមួយផ្សំ មើមរុក្ខជាតិជាមួយទឹកជ្រលក់កំពីសខាប់ ។ល។

ឬអ្នកអាចភ្ញាក់ម្ហូបមហាសម្បត្តិចិន Poon Choi ដែលមានគ្រឿងសមុទ្រជាច្រើនមុខ សាច់ និងបន្លែសុខភាពនៅភោជនីយដ្ឋានចិន Hall of Golden Chimes មីអាយុវែងជាមួយសាច់មាន់នៅភោជនីយដ្ឋាន Golden Bowl ជើងជ្រូកខជាមួយអយស្ស័រក្រៀមនៅភោជនីយដ្ឋាន Chopstick និងបង្ហាតាជាមួយឈើសប៉ាម៉េហ្វ្រង់នៅភោជនីយដ្ឋានចិន Fortune Palace ។ លើសពីនេះ អ្នកអាចពិសាអាហារប៊ុហ្វេអន្តរជាតិពេលល្ងាចនៅភោជនីយដ្ឋាន 2Pangea រៀងរាល់ថ្ងៃ ចាប់ពីម៉ោង ៥:៣០ ល្ងាច ដែលអ្នកញ៉ាំទី ២ ចំណាយតែ ៨ ដុល្លារប៉ុណ្ណោះ។

ក្នុងឱកាសបុណ្យចូលឆ្នាំចិននេះ អ្នកអាចទិញនំបុណ្យចូលឆ្នាំចិនសម្រាប់ក្រុមគ្រួសារ ដៃគូពាណិជ្ជកម្ម និងមិត្តភក្តិរបស់អ្នកដែលមានដូចជានំស្រួយរសជាតិសណ្តែកដី ឬរសជាតិដូងបែបចិននៅសាលទទួលភ្ញៀវ Lobby Lounge ឬភោជនីយដ្ឋានក្រោមដី Food Pavilion ។ ឬអ្នកអាចទិញនំម្សៅអង្ករដំណើបចិននៅក្នុងប្រអប់ដំណាតដែលមានរសជាតិស្ករភ្លេត ទឹកឃ្មុំ ស្លឹកតើយ និងឆៃថាវសដែលតំណាងឱ្យភាពចម្រងចម្រើនជាមួយតម្លៃ ២២ ដុល្លារប៉ុណ្ណោះ។



អ្នកនឹងទទួលបានតុក្កតារូបកូនជ្រូកដ៏ស្រស់ស្អាតឥតគិតថ្លៃមួយផងដែរនៅពេលអ្នកចំណាយ យ៉ាងហោចណាស់ ៦៨ ដុល្លារនៅក្នុងវិក្កយបត្រមួយនៅភោជនីយដ្ឋានណាមួយនៅណាហ្គាវើលដ៍ ទិញកញ្ចប់ធ្វើដំណើរកម្សាន្តដែលមានតម្លៃ ៥០ ដុល្លារ កក់កញ្ចប់សេវាកម្មស្បៀតម្លៃចាប់ពី ៩៨ ដុល្លារ ឬទិញកញ្ចប់ស្នាក់នៅ Gold ឬ Silver ។

ក្នុងឱកាសបុណ្យចូលឆ្នាំចិនក្នុងឆ្នាំនេះ អ្នកអាចមកទស្សនាការសម្តែងសិល្បៈពិសេសដោយ សេរីចាប់ពីម៉ោង ១០ យប់រៀងរាល់ថ្ងៃនៅឆាកជាន់ផ្ទាល់ដីណាហ្គាវើលដ៍។ នៅពេលមកដល់ណា ហ្គាវើលដ៍ អ្នកនឹងត្រូវបានស្វាគមន៍ដោយទេវតាទ្រព្យចិន និងម៉ាស់ស្កត់ជាច្រើនខណៈពួកគាត់ ដើរជូនពរដល់ភ្ញៀវនៅក្នុងអាគាររៀងរាល់ថ្ងៃចាប់ពីម៉ោង ៦ ល្ងាច។ ហើយសូមកុំភ្លេចថតរូបស្នា តៗនៅក្នុងណាហ្គាវើលដ៍ដែលតុបតែងដ៏ស្អាតប្លែកភ្នែកជាមួយគោមចិនពណ៌ក្រហម និងរូបកូន ជ្រូកពណ៌មាសដ៏ស្រស់ស្អាត។ សូមអញ្ជើញមកណាហ្គាវើលដ៍នៅម៉ោង ១១ ព្រឹកនៅថ្ងៃទី ៧ កុម្ភៈដើម្បីទស្សនាការលោតម៉ុងសាយនៅលើបង្គោលខ្ពស់ៗដ៏អស្ចារ្យនៅច្រកចូលធំណាហ្គាវើ លដ៍ និងទទួលនូវលាភសំណាងក្នុងឆ្នាំ ២០១៩ និងឆ្នាំបន្តបន្ទាប់។ សូស្តីឆ្នាំថ្មីប្រពៃណីចិន!

អំពីណាហ្គាវើលដ៍

ជាមួយការពង្រីកបន្ថែមថ្មីចុងក្រោយ ណាហ្គាវើលដ៍ មានបន្ទប់ប្រភេទស្វីត និងដីលុច្យជាង ១.៦៥៨ បន្ទប់ ភោជនីយដ្ឋាន បារនីយដ្ឋាន និងក្លឹប ២៧ កន្លែង មណ្ឌលស្បៀប្រណីតពីរ សាល មហោស្រព NABA ដែលមាន ២.០០០ កៅអីនៅណាហ្គាទី ២ ផ្សារទំនិញរួចពន្ធប្រតិបត្តិការ ដោយក្រុមហ៊ុន China Duty Free Group ដែលជាផ្សារទំនើបក្រោមដីទីមួយក្នុងប្រទេសកម្ពុជា ដែលមានលក់ទំនិញម៉ាកអន្តរជាតិល្បីៗ សេវាកម្សាន្តសម្បូរបែប និងសាលប្រជុំដែលបំពាក់ ដោយបរិក្ខារទំនើបៗ ។

សម្រាប់សំណួរទាក់ទងនឹងការផ្សព្វផ្សាយ ឬរូបភាព សូមទាក់ទងមកកាន់ ៖

<p>Ms. Melanie Loong Senior Marketing Communications Manager Tel: (+855) 10 737 684 Email: melanieloong@nagaworld.com</p>	<p>កញ្ញា ភោគ សូលីនដា Brand Executive, Marketing Communications Tel: (+855) 15 61 88 86 Email: phouksolinda@nagaworld.com</p>
---	--



即时发布

2019年1月24日

前来金界享新春盛宴

金边1月24日讯，福满乾坤喜庆丰年！迎接己亥福猪年，欢迎携同您的挚爱，莅临金界欢度新春佳节。细品精心为您奉上新春盛宴及手工过年糕饼，现在至2月19日，邀您阖家共庆！

新春最宜享好意头年菜，来金界得奖的中餐厅御品轩及金銮殿就对了！而捞生乃过年必享美食之一，这道来自东南亚的特色前菜，让宾客举筷尽情捞起，越高越能代表着来年风生水起及财运亨通。除了新鲜砌成的蔬菜及水果丝条，配料还能选择挪威三文鱼、鲍贝、南非鲍鱼及澳洲龙虾。

若您期望品尝精致贺年宴以庆来年丰收，别忘了我们备有各款年宴任君选择，价格从238美元（四人享）至488美元（十人享），尽享道道佳馐，如走地鸡响螺炖花胶、小鲍鱼焖走地鸡、北京片皮鸭及马拉盏鲜菌百合炒虾球等。

继去年的叫好叫座，金銮殿餐厅再次推出新春盆菜，盅内满盛各款珍贵海鲜及肉品；而御品轩也奉上创意十足的芝士烧鲜虾。此外，来到金界另两家餐厅金大碗及筷子馆，可分别尝到三丝长寿面及红烧圆蹄。

趁此新春佳节，以礼品馈赠亲朋戚友少不了，您可在金界大堂酒廊或美食广场，购买花生鸡蛋脆饼及椰子糕饼，以及象征好运连年的吉祥年糕礼盒。每盒共有四枚含原味年糕、蜜糖年糕、班兰年糕及萝卜糕，一次过满足您尝鲜的欲望，每盒仅售22美元。

猪年行大运，快来把免费的福猪抱回家吧！只需在金界餐厅凭单张收据消费达68美元以上、预定金程旅游配套消费达50美元以上、预定水疗配套消费达98美元起，以及购买金享或银享客房升级，就能拥有这只可爱的毛绒玩偶，赠品送完为止！



除了新春佳肴任享，金界亦为您呈献新春特备演出，每晚 10 时开始，在金界大堂舞台热闹登场。另外，身穿传统服饰的财神爷和新春吉祥物，每天傍晚 6 时开始，巡游金界送出惊喜与祝福。

新春期间，在金界处处可见新春装饰，如红灯笼及福气金猪塑像，更添喜气洋洋，记得拍照留念。而在 2 月 7 日大年初三早上 11 时，前来金界酒店大门欣赏动感十足的舞狮表演，目睹踩高跷的高超技艺，令人拍手叫好。

新的一年，金界在此祝您诸事顺利，恭喜发财！

XXX

关于金界

最新扩建的金界娱乐城，设施包括 1,658 酒店客房及豪华套房、超过 20 家主题餐厅及酒廊等、两家奢华级水疗中心、一座拥有 2,000 观众席的 NABA 歌剧院、柬埔寨第一家由中免集团运营的免税购物地下商街、丰富多元的娱乐选择以及顶级的会展及宴会设备。媒体咨询，敬请联系：

龙美伶女士
资深市场传讯经理
电话: (+855) 10 737 684
电邮: melanieloong@nagaworld.com

李嘉宝女士
资深市场传讯主任
电话: (+855) 10 859 113
电邮: britneyli@nagaworld.com